
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 31. 8. 2023

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Jan Mareš Zástupce správce sítě ZSN ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Matúš Priščák Správce Pod-O-Gym SG ✔

Karel Mareš Správce bloku A SBA ✔

Luboš Jánský Správce bloku B SBB ✔

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC ✔

David Puchoň Správce bloku D SBD ✔

Petr Šohaj Správce bloku E SBE ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

Juraj Pohoriljak Správce Deskoherny SD

Jan Kučera Správce Pod-O-Games, Zástupce správce bloku A GM

Vojtěch Halamka Místopředseda MP

Mário Alexy Zástupce správce bloku D ZSBD

Jan Běhal Vedoucí Pod-O-Šerm VŠ
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19:08 Předseda zahajuje schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu
P upravuje Bod č.2 programu schůze na Schválení zápisu schůzí představenstva z 21. 06. 2023 a 27. 06. 2023 (vede: Vojtěch Halamka)

Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 31. 8. 2023 ve 19:10.

𝞢:11, +:10, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 2: Schválení zápisů schůze představenstva z 21. 6. 2023 a 27. 6. 2023
Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 21. 6. 2023 zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 25. 6. 2023 ve 22:00.

𝞢:11, +:11, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Usnesení č. 3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 27. 6. 2023 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 31. 8. 2023 ve 19:13.

𝞢:11, +:9, −:0, ±:2

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.
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Bod č. 3: Kolečko
Předseda
Proběhla schůzka s právním oddělením SÚZ ČVUT, které se zúčastnili i zástupci klubu Silicon Hill. Tématem schůzky byla spotřeba elektřiny,
tepla a vody v klubových místnostech. Nejvyšší spotřeba je měřena v místnostech Pod-O-Gym a Pod-O-Lab. V budoucnu proběhne revize
smluv mezi kluby SU ČVUT a SÚZ ČVUT o pronájmu místností.

Více v bodu č. 4.

Místopředseda
Nic významného se nestalo.

Správce sítě
Probíhají přípravy na rozšíření optické sítě a instalaci nových AP v 5. patře na bloku A. Byly upraveny síťové rozvody v zasedací místnosti,
bylo nainstalováno nové AP a v plánu je kamera. Dále se plánuje nainstalovat kameru na prostor kolem venkovního grilu.

Správce systémů
Byla aktualizována webová stránka Mezi Bloků.

Správce projektů
Proběhla akce Summer party s uspokojivou účastí.

Správce Pod-O-Gym
Bylo nakoupeno nové vybavení. Jsou naplánovány menší rekonstrukce a nový rezervační systém na saunu.

Správce bloku A
Probíhají přípravy na Instalaci nových AP na 5. patro

Správce bloku B
Prasklé vodní potrubí mezi 1. a 2. patrem vytopilo několik pokojů a poničilo vybavení. Pokračuje problém s kuřáky uvnitř objektu.

Správce bloku C
Problém s úklidem v dolních patrech, proběhla grilovačka s blokem F - malá účast.

Správce bloku D
Proběhla revitalizace 1. a 2. patra bloku.

Správce bloku E
Na bloku se nic významného se nestalo. Vzniká venkovní nábytek z palet, problém s jejich uskladněním je v řešení.

Správce bloku F
Problém s udržováním hygieny na toaletách přetrvává. Byl jmenován nový televizor Patrik Vodila (ID 7539).

PR manažer
Vznikly plakáty na budoucí akce a nový průvodce prváka.

HR manažer
Probíhá úprava prezentace z minulého roku na Akci prvák.
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Čajovna
Přes léto se pokračovalo v rekonstrukci.

Správce Hudebny
Déšť opět vytopil předsíňku. Vybavení hudebny nebylo poničeno.

Správce Deskoherny
Proběhl úklid místnosti. Deskoherní turnaje na tento semestr jsou připraveny.

Správce Kolárny
Byl jmenován nový správce Jan Mareš (ID 8602) a jeho zástupce Vladimír Šnejd (ID 8522). Výměna dveří je v řešení. Probíhá inventura
seznamu uživatelů.

Správce PC učebny
Proběhla inventura knih. Byl vytvořen manuál pro správce PC učebny.

Správce Pod-O-Lab
Probíhají inventury. Byl reklamován vadný zdroj. Vzniká nový web a provozní řád.

Správce Pod-O-Games
Po preventivních potřicích byly provedeny drobné úpravy místnosti. V současnosti jsou plánovány turnaje na tento semestr. Bylo
nainstalováno nové AP a plně zprovozněn playseat.

Správce Pod-O-Film
Pod-O-Film se přesouvá ze zasedací místnosti do místnosti Pod-O-Games.

Správce Kufrárny
Příští týden začíná výdej z Kufrárny.

Velitel Pod-O-Šerm
Obnova tréninků je plánována po nástupech na kolej. Komunikace ohledně spolupráce s ÚTVS ČVUT byla neúspěšná.

Vedoucí kolejní skupinky
Nic významného se nestalo.

Správce Sudovny
Nic významného se nestalo.

Správce herních místností
Byly nainstalovány uzamykatelné skříňky na vybavení. V místnosti kulečníku byly pověšeny nové závěsy.

Mezi Bloky
Po nástupech proběhne první organizační schůze. Členům organizačního týmu byl poslán formulář na návrhy kapely. Fundraising dalšího
ročníku je v intenzivním řešení.
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Bod č. 4: Co je nového
Pivovarnický festival Kampus fest (26 .9.) - Máme možnost umístit stánek klubu.
ZaČVUTění (9. 9. a 15. 9.) - Je nutné zajistit prezentaci klubu v rámci SU dnů.
Vánoční parlament - Poslední parlament SU v roce 2023 již tradičně proběhne v zasedací místnosti klubu Pod-O-Lee. O datumu se
momentálně jedná.

P informuje představenstvo o fungování SU ČVUT.

20:30 Přichází Jan Běhal. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Proběhla diskuze ohledně řešení výjimek v rámci SÚZ ČVUT pro členy SU, jejímž výstupem je návrh na vznik interního předpisu v rámci SU
ČVUT na udělování výjimek. Udělování výjimek je klíčové pro chod klubu, proto je nutné, aby bylo řešeno v rámci klubu.

20:40 Odchází Jan Mareš. Počet lidí s hlasovacím právem: 10.

Proběhla diskuze na téma struktury emailových konferencí pro představenstvo a celokolejní info.

Bod č. 5: Nástupy
21:00 Odchází Juraj Pohoriljak. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Proběhla diskuze o účasti televizorů jednotlivých bloků na nástupech. P apeluje na rovnoměrné rozdělení dnů mezi jednotlivé bloky.
Proběhla instruktáž ohledně průběhu jednotlivých dní a přípravy stánku klubu.

Bod č. 6: Akce Prvák
Akce proběhne 4. 10.
Průběh akce by mohl být podobný jako minulý rok. Je nutné zkrátit prezentaci. SP informuje o plánovaném průběhu akce.

21:22 Přichází Jan Mareš. Počet lidí s hlasovacím právem: 11.

Proběhla diskuze o problematice informování cizojazyčných nováčků. Je nutná akce Meet & Greet prezentovaná současně s Akcí prvák na
nástupech.
Budou samolepky klubu Pod-O-Lee.

Bod č. 7: Různé
Matúš Priščák (ID 5021) rezignuje na funkci Správce Pod-O-Gym. Dále apeluje na zapojení nového správce do kolejního dění.
Počet osob s hlasovacím právem: 10
P vyhlašuje volby na funkci Správce Pod-O-Gym.
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Usnesení č. 4: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee jmenuje následující členy volební komise:

● Vítek Zapletal (ID 5979) (Předseda volební komise)

● Ondřej Palička (ID 8910)

● David Puchoň (ID 7218)

𝞢:10, +:8, −:0, ±:2

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

ZSBA navrhuje odebrání VIP členství bývalému předsedovi Lukáši Novotnému (ID 6726). MP návrh podporuje. Dále zdůrazňuje, že historicky
se VIP udělovalo bývalým členům s významným přínosem pro klub, a shrnuje výstupy šetření kontrolní komise SU ČVUT. SBF uvádí, že
během své kandidatury pozici místopředsedy nebyl plně informován o finanční stránce klubu. SS uvádí, že využití VIP členství během
mandátu má smysl. ZSN upozorňuje, že odpustky s novou koncepcí členství se blíží svým rozsahem k VIP členství. SBC uvádí příklady
udělených VIP členství. Dále zmiňuje, že působení bývalého předsedy mělo i pozitivní aspekty, ale klub předal ve špatném stavu.

P otevírá debatu o možnosti udělení dalších VIP členství za přínos klubu Pod-O-Lee. Navrhuje tyto členy: Jan Vlk (ID 7251), Jan Čeřovský (ID
7477), Marianna Gedrová (ID 4447), Michaela Reichltová (ID 5467) a Matúš Priščák (ID 5021).

Proběhla diskuze o dalším řešení VIP členství. Představenstvo se shodlo na řešení ve formě samostatného bodu na příští schůzi
představenstva.

MP apeluje na dokončení provozních řádů místností v návaznosti na budoucí tvorbu IP o udělování banů. Obdobně je nutné dořešit klíče.

22:36 Předseda ukončuje schůzi
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Příloha 1
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Příloha 2
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